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Spørgsmål nr. 488 (Alm. del) fra Folketingets Skatteudvalg: 

 

”Ministeren bedes i forlængelse af samrådet om momssvindel, 
jf. SAU alm. del – samrådsspørgsmål AK og AL, redegøre for, 
om Københavns Vestegns Politi på noget tidspunkt, og i givet 
fald hvornår, har modtaget nogen form for information fra PET 
om terror-cellen i Melilla.” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 

udtalelse fra Rigspolitiet, der har oplyst følgende: 

 

”Rigspolitiet har til brug for besvarelsen indhentet udtalelser 
fra Københavns Vestegns Politi og Politiets Efterretningstjene-
ste (PET).  
 
Københavns Vestegns Politi og PET har i perioden ultimo 
2015 til medio 2017 deltaget i flere møder med Guardia Civil 
om den spanske efterforskning af mulig terrorfinansiering, 
hvor der blev udvekslet konkrete oplysninger. 
 
Rigspolitiet kan oplyse, at PET i øvrigt ikke har videregivet 
oplysninger om terror-cellen i Melilla til Københavns Vestegns 
Politi. 
 
Der henvises i øvrigt til det samtidige bidrag til brug for 
Justitsministeriets besvarelse af spørgsmål 483 (Alm. del) fra 
Folketingets Skatteudvalg.” 

 


